
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
 

HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT 

De reis is door twee personen gemaakt. De delegatie en samenwerkingspartners zijn niet meegenomen in het 
aantal. 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

4 dagen 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

 
Het doel van gemeentelijke deelname is vierledig: (1) acquisitie; (2) relatiebeheer (richting 
bestaande partners zoal NSCC en EZK); (3) versterken internationaliseringskansen voor Haagse 
cybersecurity bedrijven; (4) inventarisatie mogelijkheden en kansen voor nieuwe acquisitie.  

 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

 
FIC conference 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

Chain Analys   (managing Director)  Riscure 
Secunailer 
Marcel Lavalette  (Cyber Manager)  IRM360   

Sadaiyandi Ramadoss (Co founder)  Exalens 
Ines Dos Anjos  (cyberdefens)  Diateam 
Nikita Larin  (ISS)   Sharekey 
Christiaan vd Woude (programmamanager) Dcypher   
Oliev Beg  (co founder)  Hadrian 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

 
Wat het voor de gemeente heeft opgeleverd is dat we hebben laten zien dat wij samenwerking belangrijk 
vinden. We hebben als stad laten zien hoe wij met cyber aanvallen omgaan. De CISO van Den Haag heeft een 
ronde tafel gesprek gevoerd wat heel goed is gevallen bij de Franse. In het kader van de relatie met het Rijk 
was het belangrijk om hier aanwezig te zijn. De bedrijven die we hebben gesproken hebben aangegeven dat ze 
gesprekken hebben gevoerd 
 
 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
Er zijn een aantal afspraken ingepland met een aantal bedrijven die hierboven zijn benoemd. De organisatie 
van de FIC heeft Den Haag meegenomen in alle communicatiekanalen. We hebben hiermee Den Haag op 
internationaal extra gepositioneerd.   
 
 


